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Protokół  Nr 12/19 

 

z posiedzenia  Komisji  Spraw  Społecznych  z  25 września 2019 r.   

Posiedzenie komisji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki  

w godzinach od 13:00  do 15:00. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1) członkowie komisji, zgodnie z  załączoną listą obecności, 

2) pan Krzysztof Jaworski- Burmistrz Trzcianki. 

 

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak, witając gości, 

wszystkich  radnych. Następnie  zaproponował zmianę do porządku posiedzenia: 

„3.Plan finansowy Muzeum na 2020 r.”, pozostałe punkty otrzymują kolejno 

numerację. Nowy porządek posiedzenia otrzymał brzmienie: 

 

Porządek posiedzenia: 

1.Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu komisji: Nr  11/19 z 28.08.2019 r. 

3.Plan finansowy Muzeum na 2020 r. 

4.Analiza materiałów na sesje Rady Miejskiej Trzcianki. 

5.Wnioski do budżetu gminy Trzcianka na 2020 rok. 

6.Sprawy wniesione do komisji.   

7.Wnioski komisji. 

8.Zamknięcie posiedzenia. 

Nowy porządek posiedzenia przyjęto w głosowaniu: za-4, przeciw-0, wstrzymało się -

0 

Ad 2)  Przyjęcie protokołu komisji: Nr  11/19 z 28.08.2019 r. 

Protokół nr 11/19 z dnia 28.08.2019 r.  został pozytywnie zaopiniowany                                  

w głosowaniu: za-4, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

 

Ad 3) Plan finansowy Muzeum na 2020 r. 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak, przedstawił członkom komisji plan 

finansowy Muzeum  na rok 2020, jak w załączeniu. 

Poruszył, temat prośby  Muzeum w Trzciance  o podniesienie wynagrodzenia dla 
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pracowników merytorycznych w 2020 r., z uwagi, że podniesienie wynagrodzenia 

minimalnego od 2020 r.  spowoduje, że osoby zatrudnione na stanowiskach 

robotniczych będą zarabiały tyle samo co pracownicy merytoryczni. 

 Radny E. Joachimiak dodał, to jest pewnego rodzaju paradoks, ustawodawca wiedział, 

że podwyższanie ustawowe najniższych płac będzie zmuszało pracodawców do 

podwyższania innym. 

Rozpoczęła się krótka dyskusja, członkowie komisji zapoznali się z planem 

finansowym Muzeum w Trzciance. W wyniku dyskusji sformułowano wnioski. 

 Przewodniczący komisji  stwierdził, że należałoby zagłosować nad wnioskiem o 

podniesienie płacy dla pracowników merytorycznych Muzeum w Trzciance. Drugi 

wniosek to,  jak ma wyglądać wystawa  pani profesor Elżbiety Wasyłyk z okazji 30. 

lecia  pracy artystycznej  pt. „Kocham Trzciankę”. 

 Radny E. Joachimiak dodał, to będzie decyzja burmistrza czy zwiększa dotację, czy w  

jakiejś części działalności rezygnujemy z  części merytorycznej. 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r. zwróciła się do Burmistrza Trzcianki 

z poparciem wniosku Muzeum Ziemi Nadnoteckiej w Trzciance o wzrost wynagrodzenia  

dla pracowników  merytorycznych Muzeum w Trzciance w 2020 r. 

Ponadto jak ma wyglądać wystawa  pani profesor Elżbiety Wasyłyk z okazji 30. lecia  

pracy artystycznej  pt. „Kocham Trzciankę”. Pytanie, czy te prace będą prywatne, czy  

przekazane na rzecz miasta oraz  w tym przypadku, czy nie powinna partycypować 

Biblioteka Publiczna i Centrum Kultury. 

Wniosek został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad 4) Analiza materiałów na sesje Rady Miejskiej Trzcianki. 

Członkowie komisji analizowali następujące projekty uchwał: 

Projekt uchwały  w sprawie wniesienia skargi na zarządzenie zastępcze 

Wojewody  Wielkopolskiego. 

Przewodniczący komisji przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 Pan Krzysztof Jaworski- Burmistrz Trzcianki, wyjaśnił projekt uchwały, jak w 

załączeniu. 

Rozpoczęła się dyskusja na temat zarządzenia zastępczego Wojewody 

Wielkopolskiego. W wyniku dyskusji, członkowie Komisji Spraw Społecznych 

sformułowali następujący wniosek, jak poniżej: 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r., w związku z zarządzeniem 

zastępczym Wojewody Wielkopolskiego z dnia 13 września 2019 r. znak KN-

I.4102.14.2019.7 w sprawie nadania rondu Aleksandra Wizy, położonemu w 

miejscowości Trzcianka, nazwy Józefa Piłsudskiego z powodu niezgodności z prawem, 

zwraca się z prośbą do Burmistrza Trzcianki o wystąpienie do Instytutu Pamięci 

Narodowej w sprawie udzielenia informacji pana Aleksandra Wizy. 

Wniosek został poddany głosowaniu : za-5, przeciw-0, wstrzymało się -0. 
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 Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak wnioskował o przyjęcie projektu 

uchwały pod obrady Rady Miejskiej Trzcianki w dniu 26.09.2019 r. 

 Radny M. Dąbrowski  odniósł się do wypowiedzi  przewodniczącego komisji i 

stwierdził, że jest  to słuszne, jedno drugiego nie wyklucza. My podejmujemy uchwałę 

zaskarżającą decyzję wojewody, równocześnie występując do IPN o uzupełnienie 

dokumentu. On oprotestowuje w nadziei, że dostanie dokumenty, które pozwolą 

stwierdzić stan faktyczny i utwierdzić w przekonaniu, że podejmuję słuszną decyzję. 

Z tego co można było usłyszeć o panu Wizie, to  laurka wystawiona przez ówczesny 

aparat bezpieczeństwa. 

 Radny E. Joachimiak zadał pytanie, idzie  procedura odwoławcza  i wojewoda nie 

uznaje naszego odwołania. 

 Pan Krzysztof Jaworski – Burmistrz Trzcianki wyjaśnił, sprawa jest kierowana do sądu 

administracyjnego. 

 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r., zaopiniowała  projekt uchwały                        

w głosowaniu: za- 4, przeciw-  1, wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

 Pan Krzysztof Jaworski- Burmistrz Trzcianki, wyjaśnił zmiany do projektu 

uchwały, jak w załączeniu. 

Stwierdził,  gmina zwróciła się aby pozyskać 75 tys zł  z  rezerwy oświatowej na zakup 

wyposażenia w szkołach, które będą prowadziły zajęcia z przedmiotów 

przyrodniczych i te środki będą przeznaczone na dwie placówki tj. Łomnica i Biała. 

Dalej kwota 110 tys zł dotacja celowa z budżetu państwa  przeznaczona na zwrot części 

wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego 2018 r. 

Gmina otrzymała  środki finansowe na subwencję oświatową w wysokości 525 tys zł  

na podstawie zawiadomienia od Ministra Finansów ( podwyżki dla nauczycieli). Jest 

to kwota, która nie zaspokoi  wydatków, które gmina do końca roku musi ponieść. 

Sprzedano samochód OSP za kwotę 6,5 tys zł i wydatek jest kierowany dla OSP. Dalsze 

wpływy, to odszkodowanie za zniszczone mienie (pomieszczenia przedszkolne), 

opłata za pobyt dziecka w żłobku, środki z krajowego Funduszu szkoleniowego dla 

Szkoły Podstawowej w Białej i dotacja z powiatu czarnkowsko- trzcianeckiego na 

realizację porozumienia w sprawie współfinansowania kosztów zatrudnienia Prezesa 

Oddziału  Zarządu  Nauczycielstwa Polskiego w Trzciance. Oraz kosztów  

pomieszczenia i urządzeń technicznych. 

Dalej dodał, po stronie wydatków zwiększa się o kwotę 10 tys zł na czynsz za 

lokatorów posiadających wyroki eksmisji,  zmniejsza się wydatki o 27 tys zł wydatki 

na  remonty w budynkach użyteczności publicznej,zwiększa się  o kwotę 15 tys zł 

wydatki na zakup opału  oraz o kwotę  15 tys zł  na remonty w budynkach 

komunalnych. Następnie omówił kolejno wniesione autopoprawki do projektu 
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budżetu, jak poniżej: 

1.Zwiększenie dochodów o kwotę 621.159,00 zł w dziale 600 rozdział 60016 § 6350 z 

tytułu środków z Funduszu Dróg Samorządowych na przebudowę drogi gminnej 

Smolarnia - Straduń w gminie Trzcianka, 

2. Zwiększenie wydatków o kwotę 621.159,00 zł oraz zmiany w wydatkach, w tym: 

1)  621.159,00 zł w dziale 600 rozdział 60016 § 6050 - zwiększenie wydatków 

majątkowych na zadanie "Przebudowa drogi gminnej Smolarnia - Straduń w gminie 

Trzcianka", 

2) 3.804,00 zł w dziale 801 rozdział 80104 § 4330 - zwiększenie wydatków bieżących  

na refundacje kosztów ponoszonych przez gminę Czarnków na utrzymania dzieci  

w przedszkolach, 

3) 16.300,00 w dziale 852 rozdział 85295 § 4210 - zwiększenie wydatków bieżących  

z przeznaczeniem na utworzenia Klubu "Senior+" (zakup wyposażenia), 

4) 20.104,00 zł w dziale 801 rozdział 80101 § 4010 - zmniejszenie wydatków bieżących 

na wynagrodzenia osobowe, 

5) 4.500,00 zł w dziale 900 rozdział 90002 § 4210 - zwiększenie wydatków bieżących 

z przeznaczeniem na monitoring Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych  

w Trzciance, 

6) 4.500,00 zł w dziale 754 rozdział 75495 § 4300 - zmniejszenie wydatków bieżących 

na obsługę monitoringu miasta, 

7)  20.000,00 zł w dziale 750 rozdział 75023 § 6060 - zwiększenie wydatków 

majątkowych z przeznaczeniem na zakup oprogramowania dla Urzędu Miejskiego 

Trzcianki, 

8) 5.000,00 zł w dziale 750 rozdział 75023 § 4210 - zwiększenie wydatków bieżących  

z przeznaczeniem na zakup sprzętu komputerowego, 

9) 25.000,00 zł  w dziale 750 rozdział 75023 § 6060 - zmniejszenie wydatków 

majątkowych na zakup macierzy dyskowej na potrzeby systemu EZD PUW, 

10) 6.000,00 zł  w dziale 710 rozdział 71035 § 4300 - zwiększenie wydatków bieżących 

na zakup i montaż regału na znicze na cmentarzu komunalnym w Trzciance, 

11) 6.000,00 zł w dziale 700 rozdział 70005 § 4270 - zmniejszenie wydatków bieżących 

na remonty budynków użyteczności publicznej. 

  Powyższe zmiany powodują w uchwale budżetowej zwiększenie dochodów                 

i wydatków o kwotę 621.159,00 zł. 

Szczegółowo wyjaśnił poszczególne pozycje poprawek, a na końcu poinformował, że 

na sesję będzie musiał być wprowadzony projekt uchwały dot WPF. 

 Radny E. Joachimiak dopytał, gdzie będzie budowana wiata śmietnikowa, dalej 

zapytał burmistrza, za czyje pieniądze Spółka Kombud  pozbyła się odpady 

wielogabarytowe, czy burmistrz sam zadecydował, czy była uchwała. 

 Pan Krzysztof Jaworski- Burmistrz Trzcianki wyjaśnił,  będzie budowana przy 
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Urzędzie. Dalej dodał, będziemy chcieli systematycznie takie wiaty w różnych 

miejscach stawiać czyli estetyzować przestrzeń publiczną, także w szkołach od          1 

września dyrektorzy szkól są zobowiązani do wprowadzenia segregacji odpadów. 

Będziemy proponować aby wywóz odpadów na wsiach odbywał się na takich samych 

zasadach jak w mieście, chodzi o częstotliwość wywozu.  Na zapytanie  pana E. 

Joachimiak za czyje pieniądze Spółka Kombud pozbyła się odpady wielogabarytowe- 

wyjaśnił, że wywóz kosztował 500 tys zł, spółka Kombud otrzymała 250 tys zł, może 

mają wobec nas zobowiązania, gmina ma ponadto   nadwyżkę budżetową, w 

gospodarce odpadami nie ma nadwyżki, zostało dopłacone 250 tys zł ze środków 

gminnych w drodze uchwały. Jeśli chodzi o odpady komunalne, to jest oddzielne konto 

i tylko na gospodarkę odpadami można kierować. 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r., zaopiniowała  projekt uchwały                        

w głosowaniu: za- 6, przeciw-  0, wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników. 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak  omówił projekt uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r., zaopiniowała  projekt uchwały                        

w głosowaniu: za- 6, przeciw -  0, wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody – grupy drzew  

 o nazwie „GNIEWKO I PRZEMKO”. 

 Pan Krzysztof Jaworski- Burmistrz Trzcianki,  odniósł się do wszystkich 

projektów uchwał dot. ustanowienia pomników przyrody i stwierdził,  są to  drzewa, 

które rosną w  większości poza miastem na terenie wsi, w tym  jest  pomnik na terenie 

miasta tj. w parku 1 Maja. 

Dalej dodał, chciałby aby jeden z nich  otrzymał  imię osoby, która zajmowała się tymi 

sprawami  dotychczas i będzie prosił na sesji o zmianę  imienia  jednego z nich.   

 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak przedstawił projekt uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r.,pozytywnie zaopiniowała  projekt 

uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-  0 , wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody – grupy drzew  

o nazwie „PAWEŁ I GAWEŁ”. 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak przedstawił projekt uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r.,pozytywnie zaopiniowała  projekt 

uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-  0 , wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„BLIŹNIAK”. 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak przedstawił projekt uchwały. 
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Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r.,pozytywnie zaopiniowała  projekt 

uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-  0 , wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„KRYSTYNA”. 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak przedstawił projekt uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r.,pozytywnie zaopiniowała  projekt 

uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-  0 , wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„MARYNA”. 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak przedstawił projekt uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r., zaopiniowała  projekt uchwały                        

w głosowaniu: za- 5, przeciw-  0 , wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„WOJCIECH”. 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r.,pozytywnie zaopiniowała  projekt 

uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-  0 , wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„KRZESIMIR”. 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak przedstawił projekt uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r., pozytywnie zaopiniowała  projekt 

uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-  0 , wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„FRANEK”. 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak przedstawił projekt uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r., pozytywnie zaopiniowała  projekt 

uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-  0 , wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie „ANTEK”. 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak przedstawił projekt uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r., pozytywnie zaopiniowała  projekt 

uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-  0 , wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„WERONIKA”. 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak przedstawił projekt uchwały. 
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Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r., pozytywnie zaopiniowała  projekt 

uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-  0 , wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„KORONA”. 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak przedstawił projekt uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r., pozytywnie zaopiniowała  projekt 

uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-  0 , wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„DOBRODZIEJ”. 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak przedstawił projekt uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r., pozytywnie zaopiniowała  projekt 

uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-  0 , wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie  ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„CYKLOP”. 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak przedstawił projekt uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r., pozytywnie zaopiniowała  projekt 

uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-  0 , wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie  miejscowego  planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Trzcianka w rejonie ul. Juliana Fałata i ul. Adolfa Pilcha 

„Doliny”. 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak przedstawił projekt uchwały. 

 Pan Krzysztof Jaworski- Burmistrz Trzcianki wyjaśnił, projekt uchwały dotyczy 

małego planu w okolicach pana Paszko. 

 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r., pozytywnie zaopiniowała  projekt 

uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-  0 , wstrzymało się -0. 

 

Projekt uchwały w sprawie  miejscowego  planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Trzcianka w rejonie części wsi Łomnica-Łomnica 

Pierwsza. 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak przedstawił projekt uchwały. 

Pan Krzysztof Jaworski- Burmistrz Trzcianki wyjaśnił, że będzie tam zabudowa, 

szczegółowo wyjaśni pan Putyrski na sesji. 

 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 25.09.2019 r., pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały  w głosowaniu: za-   6, przeciw-  0, wstrzymało się -0. 
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Ad 4) Wnioski do budżetu gminy Trzcianka na 2020 rok. 

Członkowie komisji, nie  zgłosili  wniosków do budżetu gminy na 2020 r. 

 

Ad 5) Sprawy wniesione do komisji. 

 Radny E. Joachimiak zapytał w sprawie zamieszczonego w hdsesja.pl projektu 

uchwały w sprawie statutu , czy to jest na obecną sesję. 

 Pan Krzysztof Jaworski- Burmistrz Trzcianki wyjaśnił, że nie będzie to na sesję 

wrześniową lecz w październiku. 

Nie było innych  spraw wniesionych do komisji. 

Ad 6) Wnioski komisji. 

Nie wniesiono  nowych wniosków. 

Ad 7) Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji podziękował 

wszystkim za aktywny udział i zamknął posiedzenie komisji. 

 Protokolant                             Przewodniczący  Komisji             

    Danuta Komarnicka               Marcin Walkowiak 


